
 

 

Protokoll styrelsemöte NHBK 2024-01-30 

Tid: 19:00  Plats: Bronäsvallen 

 

Närvarande: 

Henrik Åkesäter Henrik Eriksson Anton Karlsson 

Per Axelsson Jonas Lans 

 

  

1. Henrik Å startar mötet och hälsar alla välkomna Info 

2. Årsmöte beslutas att hållas den 27/2 kl. 19:00 på Bronäsvallen. 

 

Henrik E lägger ut kallelse till möte på hemsidan. 

 

Henrik E sammanställer årsberättelse och kontaktar alliansen för information. 

 

Henrik Å sammanställer ekonomin och kontaktar revisorerna. 

 

Tänkbara kandidater för valberedningen diskuterades. 

Info 

 

Henrik E 

 

Henrik E 

 

Henrik Å 

3. Matchdräkter diskuterades. Vissa kompletteringar av shorts och strumpor 

behövs.  

Anton inventerar hur dagens matchställ ser ut och kontaktar Stadium för att 

undersöka kostnaderna för ett nytt matchställ. 

Info 

 

Anton 

4. Stadium har gjort en förändring av sina rutiner kring fakturering av sponsring. 

De kräver en fullmakt av alla sponsrande företag för att fortsätta fakturera 

dem direkt å NHBKs vägnar. 

Styrelsen beslutar att framöver sköta faktureringen av all sponsring på 

samma sätt som övrig reklam och inköp hos Stadium som övriga inköp. 

 

Henrik, Aron och Anton planerar ett möte för att gå igenom 2023 års inköp 

hos Stadium. 

Info 

 

 

 

 

 

Henrik Å 

Anton 

5. Spelarna har visat intresse för att fräscha upp lokalerna, det tycker styrelsen 

låter som en bra idé. 

 

Anton och Henrik Å tar ett möte med spelarna för att stämma av önskemål 

och behov. Även klubblokalen och övriga omkl. rum diskuterades. 

Info 

 

 

Henrik Å 

Anton 

6. Henrik E meddelar att det börjar bli dags att söka LOK stöd för hösten 2023. Info 



 

 

7. Henrik Å går igenom preliminär ekonomisk rapport för 2023 

Preliminärt ser det ut att bli ett litet överskott. 

Info 

8. Seniorträningen är än så länge ”frivillig” med spel inomhus på torsdagar i 

Fredriksdalsskolan. 

 

I mitten av februari kommer träningen att dra igång med aktiviteter i 

brottarhallen. 

 

Ett antal nya spelare har tillkommit under vinterns övergångsmånad och 

endast någon enstaka spelare har lämnat. 

Info 

9. Henrik Å tar upp behovet av en gemensam hantering av data med t ex 

molnlagring eller liknande. Microsofts molntjänster eller Google t ex. 

 

Henrik E åtar sig att undersöka lämpliga alternativ. 

 

 

 

Henrik E 

10. Henrik E kontrollerar om det innebär mycket administration att hantera 

medlemsavgifter för seniorer utanför laget.se 

Henrik E 

11. Nästa möte blir årsmötet den 27/2 kl. 19:00. Info 

 


